
Mobilitet, Klimatilpasning og Byvedligehold 
Teknik- og Miljøforvaltningen  

Til Astrid Aller (F) 

Besvarelse vedr. Rantzausgade 

Medlem af Borgerrepræsentationen Astrid Aller, SF har den 13. marts 
2023 stillet følgende spørgsmål til Teknik- og Miljøforvaltningen. 

Spørgsmål 

1) Som jeg har forstået det, er det blevet lovet, at projektet skulle
laves på den ene side af gaden ad gangen, så der stadig kunne
være liv i gaden. Hvorfor har man ikke gjort det?

2) Hvad er den nye tidsplan? Kan vi forvente, at Rantzausgade kan
være åben i sommeren?

3) Hvordan kan det være, at man ikke havde tjekket underlaget
inden man gik i gang med gravearbejdet i Rantzausgade?

Svar 
1) Forvaltningen søger altid at tage hensyn til det nærmiljø, som
anlægsarbejdet foregår i. Forvaltningen har tidligere også undersøgt,
om man kunne imødekomme adgangsmuligheder for cyklister under
anlægsperioden, men har prioriteret i udbuddet til entreprenøren at
lægge vægt på en så kort anlægsperiode som muligt for at genere
borgere og erhvervsdrivende i kortest mulig tid. Herved kunne
anlægsperioden næsten halveres.

2) Projektets tidsplan er stadig under revision. Forvaltningen henviser
til det fortrolige orienteringsnotat, der blev udsendt 17. marts 2023.

3) I forbindelse med arbejdet på etape A og B har det vist sig, at de
indledende undersøgelser, herunder forundersøgelser af underlaget,
der er udført i forbindelse med projekteringen, beklageligvis ikke har
været tilstrækkelig fyldestgørende. Disse undersøgelser er nu fortaget,
så forvaltningen nu er på forkant med de resterende etaper.

Svaret er offentligt tilgængeligt på https://www.kk.dk/politik/politiske-
udvalg/teknik-og-miljoeudvalget/politikerspoergsmaal 

Peter Højer 
Vicedirektør 
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